
 

BRM.0012.8.3.2024 

 
Protokół Nr 60/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  15 marca 2024 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

Czas z trwania posiedzenia  14.00 do  15.00. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska  

- Maria Żukowska, 

     - Waldemar Wąśniewski. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej, 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu, 

Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu,  

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu.  
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  



3. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za 2023 r.  

4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za 2023 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

 

Ad 3. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za 2023 r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Przedstawił sprawozdanie. 

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czy Pana zdaniem projekt „Rejs Notecią” sprawdził się, stał się sukcesem 

naszego regionu? Jak Pan to widzi jako opisujący ten projekt?  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

To jest projekt, który warto rozwijać, ponieważ ma ogromny potencjał zarówno 

promocyjny, czyli pokazujący, że my jako Inowrocław mamy szansę wychodzić 

poza ścisłe centrum, ścisłe myślenie o Inowrocławiu jako o Solankach, 

ale że jesteśmy w stanie połączyć się z najbliższymi częściami naszego otoczenia. 

Łączność z Kruszwicą za pośrednictwem Noteci pokazała, że ludzie tego chcą. 

To jest ważne, mimo że relatywnie ten projekt był dosyć kosztowny. Każdy rejs 

to była kwota 2.000 zł organizacji takiego rejsu. Zrealizowaliśmy 6 rejsów. 

Nie przyniosło to strat. Mieliśmy możliwości współpracy z PTTK Kruszwicy. 

Mieliśmy bardzo duże wsparcie ze strony ludzi, którzy się w to zaangażowali. 

Gdy mieliśmy usterkę to nie było problemu, żeby przewieść nas innym statkiem. 

Nie ponosiliśmy z tego tytułu żadnych dodatkowych kosztów. W ciągu 

najbliższych 2 tygodni planuję spotkanie z PTTK Kruszwica, aby ten projekt 

mógł na nowo ruszyć.      

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Na str. 8 jest umieszczona informacja:” W 2023 roku Kujawskie Centrum Kultury 

w Inowrocławiu dokonało renowacji Teatru Letniego, muszli koncertowej 

oraz odnowienia Galerii Miejskiej i sali plastycznej w Niebieskiej Kamienicy”. 

Jaki to był zakres prac, czy są to zabiegi kosmetyczne własnym przemysłem, 

czy to był większy remont?  

 



Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

To są własnym sumptem realizowane prace, poza uszczelnieniem dachu Teatru 

Letniego na czas wakacji. Projekt przebudowy został na razie przesunięty 

w czasie, więc musieliśmy zadbać o zabezpieczenie. W Teatrze Letnim 

musieliśmy po uszczelniać dach. Przy udziale Straży Pożarnej, Służb Miejski 

dokonywano wycinki drzew. Większość spraw to była kosmetyka polegająca 

na odświeżeniu, uzupełnieniu braków, wyczyszczeniu całego terenu, 

wymienieniu zniszczonych desek w siedziskach, odmalowanie. To są prace 

renowacyjne.    

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są jakieś projekty, których nie udało się zrealizować w 2023 r. w stosunku 

do planu?  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Nie przypominam sobie żadnego projektu, którego byśmy nie zrealizowali.   

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Jedynie w okrojonym zakresie można zwrócić uwagę na Festiwal Orkiestry Dętej. 

Tam mieliśmy dwie orkiestry, a oczekiwania są większe. Warto byłoby wcześniej 

wysłać zaproszenia, a nasz kalendarz imprez nie powinien nakładać się z innymi, 

tak by się nie wykluczały te imprezy.  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

W tym roku ogłosiliśmy już w którym momencie będzie Festiwal. 

Wystosowaliśmy zaproszenia do wszystkich orkiestr, a dwa tygodnie po naszym 

ogłoszeniu w tym samym terminie pojawił się Festiwal w Wąbrzeźnie.  

 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Podsumowując, przedstawiony materiał jest bardzo obszerny i szczegółowy. 

Dopiero czytając ten materiał człowiek sobie uświadamia jak szeroki jest obszar 

w gestii Pana Zarządcy. Tegoroczne sprawozdanie jest moim zdaniem nieco inne 

niż poprzednie. Sprawozdanie to nie skupiło się na tych wielkich masowych 

imprezach, które do nas wszystkich trafiają. W sprawozdaniu znaleźliśmy bardzo 

szeroką informację nt. co robią poszczególne sekcje, wystaw, projektów 

niszowych, które nie zawsze do człowieka trafiają poprzez media. Gratulacje dla 

Pana i wszystkich pracowników Kujawskiego Centrum Kultury.  

 

Jeśli nie ma już chętnych do wypowiedzi to przechodzimy do głosowania. 
 

  



Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 2023 r.? 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 7/2024 w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności merytorycznej Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu 

za  2023 r. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za 2023 r. – stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  
 

Dorota Drobnik-Stefańska – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu: 

Przedstawiła sprawozdanie.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

Gratuluję cyklu spotkań autorskich. Moim zdaniem jednym z najciekawszych 

było spotkanie z panią Beatą Sabałą – Zielińską. Pisze książki o TOPR i GOPR. 

Ona była samograjem na tym spotkaniem. Nie potrzebowała żadnych 

dodatkowych instrumentów, wsparcia ludzi. Gratuluje również rosnącej liczby 

czytelników, uczestniczących we wszystkich projektach. Rozszerza Pani również 

działalność upowszechnieniową, co ukazuje się w liczbach. W oczy bardzo rzuca 

się ciągła i rosnąca współpraca z innymi instytucjami, co wzbogaca to co Pani 

oferuje. Sprawozdanie jest bardzo bogate, szczegółowe. Biblioteka to jedna 

z nielicznych organizacji w mieście do których większość mieszkańców ma 

ogromne zaufanie. Gratulację składam Pani i wszystkim pracownikom Biblioteki. 

Rozpoznajecie potrzeby naszego rynku i wychodzicie im naprzeciw. Podziwiam, 

że to z czym wychodzicie jest ciągle czymś nowym, pracując w różnych grupach.  

 

Jeśli nie ma już chętnych do wypowiedzi to przechodzimy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu 

za 2023 r.? 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

  



Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 8/2024 w sprawie przyjęcia Sprawozdania  

z działalności merytorycznej Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu za 2023 r. 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionych w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław –  stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję. 
 

Pytań nie było. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia 

nauczycielom zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław? 

 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Oświaty  

i Kultury podjęła uchwałę nr 9/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania niektórych 

składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionych w szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Inowrocław.  

 

 

  



Ad 7.  Sprawy bieżące. 
 

 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
 

 

Protokółowała: 
 

/-/ Patrycja Lajstet 
 

 


